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Vastauksista

• 16 vastausta (13.5.2019):

– 14 eri seurasta

– eri puolilta aluetta (kaikista maakunnista tullut vastauksia)

– Todella erilaisia seuroja taustaltaan, kooltaan ja toiminnoiltaan

• Jakelu:

– S-postilla aluepäällikön postituslistan pj + jaoston vetäjät

– Facebook

– Alueen nettisivujen uutiset

– Uudelleen vielä aluepäällikön tervehdyksen yhteydessä
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Seurassa hyvin toimivia 
asioita

• Kulttuuri

• Viestintä

• Ei kuppikuntia

• Valmennuspäällikkö

• Selkeät vastuut

• Harrastaminen edullista

• Junnujen osallisuus

• Johtokunnan aktiivisuus ja 
sitoutuneisuus seuran eteenpäin 
viemiseksi

• Osaava valmennus

• Liigan/edustuksen kanssa tehtävä 
yhteistyö

• Junioripuoli

• Hallinto

• Liikuntaleikkikoulu

• Olosuhteet

• Tunnettu seura

• Halu uudistua

• Toiminta molemmissa 
sukupuolissa
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Haastavinta
• Uusien harrastajien saaminen

• Valmentajien ja ohjaajien rekrytointi

• Talous

• Salivuorot ja niiden hinnat

• Kaupungin asenne

• Seura-aktiivien saanti

• Sponsoreiden löytäminen

• Toimintatapojen yhdistäminen

• Resurssit

• Linjausten noudattaminen

• Toiminnan tulevaisuus

• Vapaaehtoisuus – tekijät, arvostelijoita löytyy!

• Kehityskielteisyys

• Poikien harrastaminen

• Ammattitaidottomat valmentajat

• ”Tehdään kuten aina ennenkin on tehty”
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Seuran elinvoimaisuus
• Seuran talous saatu vakaaksi

• Kesäleirin järjestäminen ja henkilöiden palkkaaminen 
sitä varten

• Haastetta pitää nykytaso

• Liikuntapainotteisten oppilaitosten saaminen

• Päätoimisen palkkaaminen + osa-aikaiset

• Liikuntaleikkikoulu

• Koulutuksiin kannustaminen ja panostaminen

• Osallistuu aktiivisesti tapahtumiin

• OKM tuki

• Koulukierrokset / vierailut

• Tähtiseurastatuksen ylläpito

• Ei erityisiä temppuja

• Seura keskitttyy ydintoimintaan, muut ulkoistettu

• Nuorten ottaminen mukaan päätöksen tekoon

• Toimijoista huolen pitäminen

• Yhteisöllisyyden kehittäminen
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Millä seura pyöritetään?

• Valmennuspäällikkö
– Kyllä: 4 seuraa

– Harkittu: 1 seura

• Nuorisopäällikkö
– Kyllä: 3 seuraa

– Harkittu: 1 seura

• Päätoiminen työntekijä
– Kyllä: 4 seuraa

• Osa-aikainen työntekijä
– Kyllä: 2 seuraa

– Harkittu: 1 seura

• Palkattu toimistotyöntekijä
– Kyllä: 2 seuraa

• Palkattu valmentaja
– Kyllä: 2 seuraa

– Harkittu: 2 seuraa

• Useita palkattuja valmentajia
– Kyllä: 1 seura

– Harkittu: 2 harkittu

• Toiminnanjohtaja: 
– Kyllä: 6 seuraa

– Harkittu: 1 seura

• 100% vapaaehtoisesti
– Kyllä: 9 seuraa
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Ajatuksia tähtiseurapalvelusta

• Kuulostaa isommille seuroille kohdistetulta asialta

• Toivoisin, että Tähtiseuraa varten löytyisi aktiivisia 
ihmisiä

• Seuramme on kahden lajin osalta tähtiseura, joten 
palvelu on käytössä ja siltä osin ainakin tuttu

• Muutenkin riittävästi tekemistä seuran toiminnan 
uudistamisessa

• Vapaaehtoisresurssit ovat niin pienet että vastuu henkilöä 
on vaikea löytää 

• Johtokunta ei halua
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Aluepäällikkö
• Seurakäyntejä, joista saa ideoita, ajatuksia ja 

toimii piristysruiskeena

• Pärjätään omin voimin

• Panostusta isoihin seuroihin

• Panostusta pieniin seuroihin

• Lentistoiminta aktiiviseksi, sitten toiveet

• Osallistumista turnauksiin, kiinnostusta 
alueen asioihin, olla tavoitettavissa

• Hyvä yhteys ja ollaan tyytyväisiä

• Puuttumista olennaiseen ja tutustumista 
kaikkiin!

• Sparrausta seuran kehittämiseen ja 
henkilöiden motivoimiseen

• Järkeviä toimia
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Aluejaosto

• Koko alueen huomiointi

• Enemmän alueen yhteistä toimintaa

• Kunnon konseptit

• Nuorten harrastesarja

• Alueen ja seurojen toiminnan kehittämistä yhteistyössä

• Aktiivista toimintaa alueen lentopallon parantamiseksi... 
Aluepäälliköitä tai vastaavassa toiminnassa toimivia voisi olla 
alueella vaikka parikin ihmistä, jolloin aluejaoston toiminta 
pystyisi jalkautuun paremmin.
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Alueen sarjanhoitaja
• Tekee hienoa ja arvokasta työtä josta ei 

kukaan ole tyytyväinen. Me kyllä kiitämme 
taas järjestelyistä, ohjelmista KIITOS!

• Sarjatoiminta kunnossa

• Hyvin hoidettu yleisesti kaikki

• Järkeviä päätöksiä

• Neuvot etenkin juniorijoukkueille 
turnauksista yms.

• Olisiko sairaanhoitaja käytettävissä esim. 
vanhempainillloissa ja nuorille vaikka 
kauden alussa kertomassa terveellisestä 
ravinnosta, nukkumisesta jne. kohdentaen 
tiedot ja tarpeet nimenomaan lentopalloon. 

– => ALUEPÄÄLLIKKÖ

• Tiedotusta sarjoihin liittyvistä asioista.

Sini Rönnqvist


